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Til
Folketingets Skatteudvalg

Hermed fremsendes svar på spørgsmål nr.81 af 27. oktober 2004.
(Alm. del).

Kristian Jensen

/Jesper Skovhus Poulsen



Spørgsmål: Da det fremgår af ministerens pressemeddelelse af 24. september 2004,
at eksisterende bygninger skal udnyttes, bedes ministeren svare på, om der ligger en
opgørelse over hvor mange og hvilke af de udpegede skattecentre, som faktisk har
lokaliteter til det antal medarbejdere som skal samles på de enkelte centre?

Svar:
Det er ikke på nuværende tidspunkt muligt at udarbejde en sådan opgørelse. Det
skyldes dels, at det kommunale landkort endnu ikke er endeligt fastlagt, således at
de enkelte kommuner kan fordeles administrativt i forhold til de enkelte
skattecentre, dels at der ikke på nuværende tidspunkt er taget stilling til, hvor de
specialiserede opgaver skal placeres.

Planlægningen af den kommende struktur ledes af en fusionsstyregruppe med
deltagelse af både kommunale og statslige medarbejdere for derigennem at trække
på erfaringer fra både kommuner og stat.


